
آرمان ملی: در روزهای گذشته بحث حضور همزمان فریده 
شجاعی در استقلال و فدراسیون فوتبال و البته دعوت از علیرضا 
دبیر برای ثبت نام در انتخابات فدراسیون فوتبال حاشیه هایی 

به دنبال داشت. 
   پست اول

فریده شجاعی به عنوان سرپرست نایب رئیسی زنان فدراسیون 
فوتبال انتخاب شد. ایرنا 27 آذر ماه سالجاری نوشت: مهدی 
تاج رئیس فدراسیون فوتبال در حکمی فریده شجاعی همسر 
مرحوم منصور پورحیدری را به عنوان سرپرست نایب رئیسی 
زنان فدراسیون فوتبال انتخاب کرد. شجاعی در گفت وگو با ایرنا 
این موضوع را تایید کرد و اظهار داشت: مهدی تاج به من لطف 
و اعتماد کرد که در این مدت کوتاه تا برگزاری مجمع انتخاباتی، 
به عنوان سرپرست نایب رئیسی زنان فدراسیون فوتبال فعالیت 
کنم. فدراسیون فوتبال از اسفند سال گذشته و پس از اینکه 
مجمع به مریم منظمی رای اعتماد نداد، بدون نایب رئیس زنان 
فعالیت می کرد. شجاعی پیش از این تجربه نایب رئیسی زنان 

فدراسیون های فوتبال و بسکتبال را در کارنامه داشته است. 
   پست دوم 

اعضای جدید هیات مدیره باشگاه استقلال در شرایطی معرفی 
شدند که همسر زنده یاد منصور پورحیدری به عنوان دومین 
زن در این مسئولیت قرار گرفت. همچنین علی نظری جویباری 
مدیرعامل باشگاه استقلال شد. مهر نوشت: پس از آنکه از 
سوی گروه صنایع پتروشیمی به عنوان مالک باشگاه استقلال، 
علی تاجرنیا نماینده تام الاختیار هلدینگ خلیج فارس در این 
باشگاه شد، اعضای هیات مدیره آبی پوشان عصر چهارشنبه ۱۹ 
دی معرفی شدند. علیرضا اسدی، علی نظری جویباری، فریده 
شجاعی و محمودرضا بابایی اعضای جدید هیات مدیره استقلال 
هستند که از سوی گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس منصوب 
شدند. پیش از این در حکمی از سوی محمد شریعتمداری، 
علی تاجرنیا به عنوان دستیار و نماینده تام الاختیار مدیرعامل 
هلدینگ خلیج فارس در امور شرکت فرهنگی ورزشی استقلال 
ایران منصوب شده بود. اعضای هیات مدیره باشگاه استقلال نیز 
در اولین اقدام خود علی نظری جویباری را به عنوان مدیرعامل 

این باشگاه انتخاب و او را جانشین فرشید سمیعی کردند. 
   نظر شجاعی 

عضو جدید هیات مدیره باشگاه استقلال به حضور همزمانش 
در این پست و همچنین سرپرست نایب رئیسی فدراسیون فوتبال 
کنش نشان داد. فریده شجاعی درباره حضورش در هیات مدیره  وا
باشگاه استقلال گفت: سال ها صحبت از حضور یک خانم در 
باشگاه ها به عنوان عضو هیات رئیسه است چون وقتی تعداد 
ورزشکاران خانم زیاد می شود به همان نسبت هم مدیرانش 
باید افزایش پیدا کند. جای یک خانم در هیات مدیره باشگاه ها 
خالی بود و استقلال این جسارت را داشت و یک خانم را به عنوان 
عضو هیات مدیره انتخاب کرد. وی اضافه کرد: بسیار خوشحالم 
چون هم استقلال تیم محبوب من است و هم می توانم قدمی 
برای بانوان بردارم و باعث رشد ورزش در باشگاه ها شوم. امیدوارم 
باشگاه های دیگر هم این اقدام را انجام دهند. دوست دارم تا 
آنجا که می شود تجربیاتم را در اختیار استقلال بگذارم و این تیم با 
همین ترکیب به جایگاه اصلی خود برسد. شجاعی اظهار داشت: 

در حال برنامه ریزی و پیاده کردن یک برنامه منسجم هستیم و 
مسلما هدف این است که مشکلات حل و سروسامان داده شود. 
دغدغه ما هم مشکلاتی است که استقلال با آن دست به گریبان 
است. امیدوارم این هیات مدیره بتواند کمکی به رشد و توسعه 
استقلال کند. انتخاب بازیکنان با سرمربی استقلال )موسیمانه( 
نبوده و باید کمک کنیم استقلال بهترین وضعیت را پیدا کند. به 
نقل از تسنیم، سرپرست نایب رئیسی بانوان فدراسیون فوتبال 
درخصوص حضور همزمان در دو مسئولیت گفت: هر دو پست 
در راستای همدیگر و هر دو فوتبال هستند. هر کاری انجام دهم 
هدفم در هر دو پست توسعه ورزش بانوان است. هر قدمی که 
بخواهم برای فوتبال و بانوان بردارم قدم مشابهی است که 
می توانم برای استقلال بردارم یعنی هر دو مکمل یکدیگر و در 
راستای هم هستند. وی درباره حضور دو تیم بانوان استقلال و 
پرسپولیس در لیگ دسته یک و دو گفت: امیدوارم تیم دختران 
استقلال در لیگ دسته دو موفق باشد. پرسپولیس هم که در لیگ 
دسته یک بازی می کند. امیدوارم در هیات مدیره سرخپوشان هم 
یک خانم حضور داشته باشد. این دو قطب باشگاه های کشور 
هستند و امیدوارم در بخش بانوان این تیم هم سروسامانی 

داده شود. 
   سوال؟

ح می شود این است که آیا عضویت همزمان  سوالی که مطر
ایشان در هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال و هیات مدیره باشگاه 
استقلال، منع قانونی دارد یا خیر ؟ صادق رئیسی کیا مدیرعامل 
سابق باشگاه راه آهن و حقوقدان وررزشی اینطور پاسخ می دهد: 
برابر بند ۶ ماده ۳۳ اساسنامه فدراسیون فوتبال، اعضای هیات 
رئیسه فدراسیون فوتبال نمی توانند همزمان دارای سمت های 

زیر باشند: 
۱- رئیس، معاون یا عضو کمیته  انضباطی

2- رئیس، معاون یا عضو کمیته اخلاق
۳- رئیس، معاون یا عضو کمیته استیناف 

۴- رئیس، معاون یا عضو کمیته حسابرسی
۵- رئیس، معاون یا عضو کمیته بدوی انتخاباتی 

۶- رئیس، معاون یا عضو کمیته استیناف انتخاباتی 

7- رئیس، معاون یا عضو کمیته وضعیت بازیکنان
۸- نماینده یکی از اعضای فدراسیون در مجمع فدراسیون 

۹- دبیرکل فدراسیون 
۱۰- داور فعال فوتبال، فوتسال یا فوتبال ساحلی 

۱۱- واسطه نقل و انتقالات 
۱2- کارگزار مسابقات

بنابراین در انتخابات پیش رو، خانم فریده شجاعی نمی تواند 
نماینده باشگاه استقلال در مجمع عمومی فدراسیون فوتبال 

باشد. 
   ماجرای دبیر

انتخابات  در  حضورش  شائبه  خصوص  در  دبیر  علیرضا 
فدراسیون فوتبال و اظهار نظر امیر عابدینی که گفته بود علیرضا 
دبیر به درد همان »یک خم دو خم« می خورد، گفت: این فرد 
ادب خودش را رسانده است. حضور من در انتخابات فدراسیون 
فوتبال شایعه نبود و حدود دو ماه خیلی از دوستان از جاهای 
مختلف به من گفتند که برای انتخابات این فدراسیون ثبت نام 
کنم. او ادامه داد: خیلی از افراد سیاسی، ورزشی و فوتبالی به من 
محبت داشتند و در این مدت از من درخواست کردند که در 
انتخابات حضور یابم و حتی در روزهای پایانی برای ثبت نام تحت 
فشار بودم. الحمدا... فوتبال ایران خوب کار می کند و امیدوارم 
موفق باشد. رئیس فدراسیون کشتی افزود: فوتبال از کشتی بالاتر 
کشتی( هنوز کار دارم. از سوی دیگر  نیست و من در فدراسیون )
امیررضا واعظ آشتیانی مدیرعامل سابق استقلال در خصوص 
انتقاد به حضور دبیر در فدراسیون فوتبال گفت: من دلیل 
انتقادات آنها را درک نمی کنم. چه اشکالی داشت آقای دبیر ثبت 
نام می کرد؟ ایشان ورزشی بوده و در حوزه خود هم موفق ظاهر 
شده است. مگر فوتبالی ها سابقه ریاست بر سایر فدراسیون ها را 
ندارند که حالا از حضور بقیه ورزشکاران در انتخابات خود عصبانی 
می شوند؟ مگر آقای رحیمی رئیس فدراسیون هندبال نشد؟ آقای 
حسین فرزامی بر فدراسیون اسکواش ریاست نکرد؟ همان طور 
که فوتبالی ها به سایر فدراسیون ها رفتند، ورزشکاران رشته های 
دیگر هم می توانند ثبت نام کنند و در انتخابات فدراسیون فوتبال 

حاضر شوند. 
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ثبت نام تمام شد اما حاشیه های مجمع و انتخابات ادامه دارد 

 ! از 2 پست همزمان شجاعی تا عدم ثبت نام دبیر

 جوکوویچ: من و ماری در آغاز 
 یک رابطه کاری هستیم 

ک جوکوویچ، قهرمان 2۴ دوره گرنداسلم  نوا
از ارائه توصیه هایی که از اندی ماری بریتانیایی 
)مربی جدیدش( در جریان بازی دور اول خود 
در مسابقات آزاد استرالیا 2۰2۵ دریافت کرده، 
به خبرنگاران خودداری کرد. جوکوویچ گفت: 
متأسفانه نه، این توصیه ها بین من و اندری 
ماری باقی خواهد ماند. بله، ما سعی می کنیم 
ج از زمین ارتباط زیادی برقرار  در داخل و خار
کنیم. قبل از مسابقه و قبل از گرم کردن صحبت 
می کنیم. همین الان )یعنی قبل از نشست 
خبری( در مورد بازی ام، تمرینات فردا و مسائل 
دیگری حرف زدیم. این تنیسور صربستانی 
خاطرنشان کرد: از آنجا که زمان زیادی را با هم 
سپری نکرده ایم، هنوز در مراحل اولیه رابطه 
کاری خود هستیم. این اولین بازی ما با هم بود 
و من دوست دارم اندی را روی نیمکت ببینم. 
ح جدید همچنین به من کمک می کند تا  طر
کل تیم را بهتر بشناسم. گاهی به اندی نزدیک 
می شدم و در مورد چیزی از او می پرسیدم و او 

هم به من جواب می داد و نظرش را می گفت. 

ویژه

هن  ب آ و ذ تیم  ی  عضا ا
شوخی های عجیبی با فردین 
یوسفی انجام دادند. آنها علاوه 
بر اینکه کیک تولد را به سر و 
صورت فردین زدند، با نمک 
( که از قبل تهیه  کی )یُددار خورا
کرده بودند، اتفاقات عجیبی را 
در جشن تولد یوسفی رقم زدند. 

 فرهاد مجیدی که بیش از یک فصل 
بود هدایت تیمی را بر عهده نداشت، 
به عنوان سرمربی جدید البطائح 
امارات برگزیده شد. سرمربی جدید 
البطائح سابقه دستیار سرمربی در 
تیم های پایه اسپانیول، مربیگری 
و سرمربیگری استقلال و هدایت 

الاتحاد کلبا را در کارنامه دارد. 

گذشته و در  شامگاه دوشنبه 
حاشیه اردوی تیم فوتبال استقلال 
در جزیره کیش، نخستین جلسه 
هم افزایی و هم اندیشی میان 
مدیران ارشد باشگاه و اعضای 
کادرفنی استقلال در جهت پیشبرد 
اهداف فنی و تقویت تیم در فضایی 

کاملا امیدبخش برگزار شد. 

ت
شــ

س نو
عک

        هم اندیشی آبی ها   نمک تولد تیم جدید

گفتوگو

نه  سال های  مهاجم  مامانی  محمدرضا 
کارشناس فوتبال  چندان دور پرسپولیس و 
در مورد کادر فنی این تیم و دیدار با سپاهان 

صحبت کرد. 
رضا درویش هنوز نتوانسته سرمربی    

خارجی پرسپولیس را معرفی کند!
گاریدو نباید  که  شخصاً نظرم بر این است 
می رفت، چون دو بازی سبک با خیبر و هوادار 
داشت. البته قصد آن را ندارم تا ارزش کار کریم 
باقری را پایین بیاورم. در رختکن گاریدو برخی با 
هم خوب نبودند و در نهایت او به مشکل خورد. 
از نظر فرهنگی گاریدو مشکل پیدا کرد که این 
موضوع هم قابل حل بود. الان که نمی توانند 
برای پرسپولیس سرمربی پیدا کنند و می گویند 
گزینه های خارجی حاضر نمی شوند برای تفریح 
به ایران بیایند چه رسد به اینکه برای کار بیایند، 
این موضوع ادامه کار را مشکل می کند. کرم باقری 
هم که نمی پذیرد تا سرمربی باقی بماند خیلی 
باهوش است، چون اسم و نامی در فوتبال ایران 
دارد که نمی خواهد روی سکوها شعار »حیا کن 
رها کن« علیه او سر داده شود. می دانیم این 
اتفاق بالاخره روزی می افتد، هر چقدر هم نتایج 
خوبی از سوی باقری به دست  آید، زمانی می رسد 
که تیم چند هفته خوب نتیجه نمی گیرد و علیه 
سرمربی شعار می دهند، مگر اینکه باقری تا پایان 
فصل بماند، قهرمان شود و بعد از آن هم دیگر 
سرمربی نباشد. به نظرم رضا درویش کم لطفی 
می کند که می گوید کسی حاضر نیست سرمربی 
پرسپولیس شود. هستند مربیان خارجی که 
بخواهند سرمربی پرسپولیس باشند. یحیی 
گل محمدی هم به نحوی از پرسپولیس رفت 
که عامل آن شعار های تند تعدادی هوادارنما 
بودند و بعید می دانم درخواستی برای بازگشت 

داده باشد. 
 نظر شما در مورد بازی با سپاهان چیست؟

 پرسپولیس می تواند با سرمربیگری کریم باقری 
هم برابر سپاهان نتیجه بگیرد. روندی که مدنظر 
داشتیم با دو پیروزی برابر خیبر و هوادار به دست 
آمد. همه می دانستیم که پرسپولیس توانایی 
برنده شدن را دارد. برابر نساجی هم اتفاقات 
فوتبالی مانع از آن شد تا پرسپولیس برنده شود؛ 
بنابراین اعتماد به نفس لازم به تیم بازگشته و 
این باور به تیم بازگشته تا بتوانند برابر سپاهان 

هم برنده شوند. 

مامانی: 
پرسپولیس می تواند با 

باقری هم برابر سپاهان 
نتیجه بگیرد

حمایت دبیر از ادامه حضور  
نماینده ایران در کمیسیون داوری 

ایسنا: رئیس کمیته داوران فدراسیون کشتی 
ایران و عضو کمیسیون داوری اتحادیه جهانی 
کشتی اخیرا نسبت به احتمال برکناری  خود از 
کمیسیون داوری اتحادیه جهانی کشتی هشدار 
داده و خواستار تلاش فدراسیون کشتی برای 
جلوگیری از این اتفاق شده است. پیگیری 
کیست، علیرضا دبیر رئیس این فدراسیون  حا
پیرامون همین مساله نیز به صورت جدی پیگیر 
است و بار دیگر مصلایی پور را به عنوان گزینه 
فدراسیون کشتی به اتحادیه جهانی معرفی 
کرده است. ظاهرا اختلاف نظر رئیس کمیسیون 
داوران اتحادیه جهانی کشتی برای ادامه حضور 
کرات دبیر حل شده و  نماینده ایران پس از مذا
مانعی بر سر راه ادامه حضور مصلایی پور وجود 
ندارد. مصلایی پور پیش از المپیک به دلیل 
قضاوت اشتباه در جریان مبارزه کشتی گیران 
چین و قزاقستان در وزن ۶۵ کیلوگرم مسابقات 
گزینشی المپیک در قاره آسیا که با اعتراض شدید 
قزاق ها نسبت به عملکرد مصلایی پور همراه 
کشتی  بوده است، از سوی اتحادیه جهانی 
تعلیق شد. اتحادیه جهانی کشتی نیز به دلیل 
اثبات اشتباهات مصلایی پور، ضمن  تعلیق این 
، او را از المپیک پاریس کنار گذاشت. او از  داور
مسابقات جهانی آلبانی نیز کنار گذاشته شده 
کرات رئیس فدراسیون کشتی  بود که پس از مذا
این موضوع حل شد و وی در این رقابت ها 

حضور پیدا کرد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

تیم  فرانسوی  کارترون سرمربی  پاتریس 
فصل  میانه  در  اصفهان  سپاهان  فوتبال 
جانشین ژوزه مورایس پرتغالی شد توانست 
کند.  کسب  با طلایی پوشان  نتایج خوبی 
کارترون گفت وگویی مفصل با سایت باشگاه 

سپاهان داشته که آن را در ادامه می خوانید: 
   در ابتدای گفت وگو درباره حضورتان در 

ایران بگویید. 
و  هستم  اینجا  که  خوشحالم  خیلی 
خوشحالم که با این چالش روبه رو شدیم که 
بسیار خوب است. امیدوارم همه در کنار هم 

باشیم و بتوانیم به رشد یکدیگر کمک کنیم. 
   نزدیک به دو ماه از حضور شما در ایران 
و تیم فوتبال سپاهان به عنوان سرمربی این 
تیم می گذرد. مهم ترین دلیلی که شما ترجیح 
دادید به ایران بیایید و به قول خودتان با 

چالشی جدید مواجه شوید چه بودید؟
کردید. بحث  راجع به چالش ها صحبت 
چالش است و من فردی هستم که کلا خیلی 
دوست دارم چالش ها را قبول کنم و با آنها 
بزرگ  باشگاه  به  برمی گردم  شوم.  روبه رو 
سپاهان در کشور بزرگ ایران که راجع به آن 
اطلاع دارم و مطالعات کافی در این زمینه 
داشته ام. در خصوص ایران با فرهنگ فوتبالی 
خوب، هوادارانی که فوتبال را متوجه می شوند 
گاهی دارم و همین باعث شد که به ایران  آ

بیایم و به باشگاه بزرگ سپاهان ملحق شوم. 
که شما وارد اصفهان  وز نخستی  ر    
شدید در اولین برخوردی که با بازیکنان 
سپاهان داشتید از انگیزه و استعداد آنها 
گفتید، شاید این موضوع هم از جمله دلایل 
مهم حضور شما در این تیم و آمدن شما 

به ایران و اصفهان بود، نظر شما چیست؟

دقیقا، چیزی که بود من پیشنهادات زیاد 
دیگری هم داشتم، اما در مورد تیم سپاهان 
مطالعه کردم و هنگامی که این تیم را دیدم، 
در  را  گفتید  شما  که  ظرفیت  و  پتانسیل 
بازیکنان تیم فوتبال سپاهان مشاهده کردم 
و این موضوع برمی گردد به مثالی از یک زندگی 
عاشقانه. چرا که شما درمورد عاشق شدن در 
یک نگاه اطلاع دارید و دقیقا تیم سپاهان، 
تیمی بود که من در یک نگاه عاشق آن شدم 
و دیدم که من باید به این تیم رفته و در اینجا 
که  بود  به خاطر همین  کنم،  سرمربیگری 

داستان من در سپاهان شروع شد. 
   می خواهیم در مورد بازی های پیش رو 
صحبت کنم که اولین بازی سوپرجام هست 
که برای هر دو تیم بسیار سنتی و حائز اهمیت 
زیابی شما را درمورد این بازی  است، ار

چیست؟
که  فینالی  است.  فینال  یک  بازی  این 
مقابل تیم پرسپولیس برگزار می شود. این تیم 
قهرمانی های زیادی را داشته و ما می خواهیم 
مقابل قهرمان بازی کنیم که از روحیه بالاتری 
در این خصوص نسبت به ما برخوردار است. 
ما باید روی این موضوع کار کنیم به این معنی 
گر قرار  که ما باید بیشتر از آنها تلاش کنیم. ا
باشد که چیزی را به دست آوریم پس به معنای 
بیشتر تلاش کردن ما است. در روزهای اخیر 
نیز روی موضوعات فیزیکی بازیکنان خیلی 
که احتمال رسیدن بازی  کرده ایم چرا  کار 
به ۱2۰ دقیقه هست به همین دلیل باید از 
کتیکی و همه موارد قوی تر  لحاظ فیزیکی، تا
باشیم و بیشتر تلاش کنیم تا بتوانیم جام را 

به دست آوریم. 
   شما در کشورهای مختلف زندگی و 

کنون به اصفهان  ا که  کرده اید  بیگری  مر
آمده اید، شور و شوق فوتبال به نظر می رسد 
کش و مصر برای شما تکرارنشدنی  در مرا
باشد و جایی گفته بودید که دلتان برای 
آن تنگ می شود. نگاه شما این هست که 
سپاهان این مزیت را دارد، نظر شما در این 

خصوص چیست؟
البته راجع به این شوق و شوری که صحبت 
کش دربی های  کردید، چیز جالبی است. در مرا
کردم و از سوی دیگر  خیلی بزرگی را تجربه 
که  کرد  صحبت  مصر  درخصوص  می توان 
یکی از بزرگ ترین دربی هایش الاهلی و زمالک 
این دو تیم دربی های خیلی بزرگی بود که 
میلیون ها هوادار منتظر برد تیم خودشان 
بودند و این شوق و شوری که من تجربه کردم 
دقیقا می توانم در اینجا حس کنم. من تجربه 
داشتم که بازی خانگی با هواداران زیاد جلوی 
تیم پرسپولیس چیزی است که من آن لحظه 
چیزی  که  می کنم  فکر  و  می کنم  احساس 
مهم تر از من هست و دیگر به خودم فکر 

نمی کنم و به تیمی که داریم فکر می کنم. 
   می خواهم درخصوص جو و فضایی 
که در بازی سپاهان و پرسپولیس اتفاق 
افتاد صحبت کنیم. چیزی حدود ۵۰ هزار 
که در دنیا نوع خود بی نظیر  هوادار بانو 
است حضور داشتند، حسی که از این بازی 

گرفتید چه بود؟
که چنین حس ها و  گفت  دقیقا، می شه 
جوهایی را وقتی تجربه می کنیم، می توانم 
بگویم که خیلی آدم های زیادی نیستند که 
همچین حس هایی را تجربه کنند و من خیلی 
خوشحالم که شرایطی فراهم شد توانستم 

چنین حسی را در کنار تیم تجربه کنم. 

   به عنوان نخستین مربی فرانسوی که 
به ایران می آید، شما در اصفهان در پایتخت 
فرهنگ و تمدن ایران هستید که این شهر 
مختلفی  ارتباطات  فرانسه  با  گذشته  از 
داشتند، چقدر این حس تعامل و نزدیکی 
اصفهان و پاریس را با یکدیگر درک کرده اید؟
تنها پاریس نیست و می توانیم درخصوص 
ارتباط و تعامل کل ایران با فرانسه صحبت 
که  مهم  خیلی  چیزهای  از  یکی  کنیم. 
خوشحالم کرد، من سال های خیلی زیادی 
ج از فرانسه زندگی می کنم و توانستم  را خار
 thank پس از سال ها به جای استفاده از کلمه
you از واژه مرسی استفاده کنم، کلمه ای که 
می بینیم در ایران همه از آن استفاده می کنند 
که  و برای من خوشحال کننده است چرا 
می توانم بعد از مدت زمان زیاد به راحتی از 

این واژه استفاده کنم. 
مردم  به  پیامی  بخواهید  گر  ا  
کشورهای اروپایی و آمریکایی ها باتوجه 
می شود  ایران  علیه  که  تبلیغاتی  به 
کم کنونی بدهید،  درخصوص فضای حا

پیام شما چیست؟
الان دیگر بحث رسانه مطرح است، چیزی 
کنون درگیر رسانه شده اند و من به  که مردم ا
شخصه تجربه بیشتری دارم و می توانم بگویم 
که خودم را درگیر رسانه نمی کنم چرا که رسانه 
آن چیزی که ما می خواهیم را انتقال می دهد 
و می خواهد که بدانیم و تا زمانی که به ایران 
نیایم نمی توانیم متوجه شویم. خانواده من 
کنون من را در صفحه رسمی سپاهان دنبال  ا
می کنند و پیامی که می توانم بگویم این است 
که ایران کشور بسیار خوب، جو خوب، مردم 

به خوبی زندگی می کنند. 

تیم ملی فوتسال به تورنمنت تایلند دعوت شد
تیم ملی فوتسال به منظور شرکت در تورنمنت تایلند که در 
فروردین ماه سال آینده برگزار می شود دعوت شد. احسان 
گفت:  فوتسال  کمیته  رئیس  و  رئیسه  هیات  عضو  اصولی، 
فدراسیون فوتبال تایلند با ارسال یک نامه رسمی از تیم ملی 
فوتسال برای حضور در تورنمنت دوستانه ای که از ۱7 فروردین 
سال در شهر نونتابوری شروع می شود، دعوت کرد. مطابق نامه 
ارسالی در این مسابقات ۶ تیم ملی فوتسال برای کسب عنوان 
قهرمانی مسابقات با هم به رقابت خواهند پرداخت. وی افزود: 
پس از جام جهانی تلاش های زیادی برای برگزاری دیدارهای 
ج کشور کردیم که متاسفانه به دلایل  دوستانه در داخل و خار
خ نداد اما خوشحالیم که حالا امکان  منطقه ای این اتفاق ر
حضور در دو تورنمنت برزیل و تایلند هموار شده است. رئیس 
کمیته فوتسال گفت: با مساعدت رئیس فدارسیون فوتبال 
مقدمات حضور در تورنمنت برزیل با حضور تیم های برزیل، 
ایران، فرانسه و افغانستان مهیا شده است و امیدواریم پس از 
مشخص شدن سایر تیم های دعوت شده و موافقت کادر فنی، 

تیم ملی بتواند در تورنمنت تایلند هم حاضر شود. 

 صادقی برای جدایی از پرسپولیس 
باید پول رضایت نامه بدهد

باشگاه پرسپولیس صدور رضایت نامه برای سعید صادقی 
صادقی  سعید  است.  کرده  مبلغی  پرداخت  به  منوط  را 
اولین بازیکنی است که در نقل و انتقالات زمستانی از جمع 
پرسپولیسی ها جدا خواهد شد. این بازیکن از روز دوشنبه 
گذشته در تمرین پرسپولیس نیز غایب بوده است و قصد 
دارد به زودی از این تیم جدا شود. صادقی که گفته می شود 
کراتی با گل گهر سیرجان و فولاد خوزستان داشته است، برای  مذا
پیوستن به هر تیمی باید ابتدا از باشگاه پرسپولیس رضایت نامه 
دریافت کند. سرخپوشان نیز ظاهراً به این بازیکن اعلام کرده اند 
که باشگاه خواهان او باید به طور رسمی با پرسپولیس وارد 
کره شود و با پرداخت مبلغی رضایت نامه او را دریافت کند.  مذا
صادقی که در بیشتر بازی های نیم فصل نخست پرسپولیس 
کره با مدیران پرسپولیس  نیمکت نشین بود، به زودی برای مذا
و دریافت رضایت نامه راهی ساختمان این باشگاه خواهد شد 
و قرار است در این جلسه مبلغ پیشنهادی باشگاه پرسپولیس 

برای صدور رضایت نامه به او اعلام شود. 

نامه پرسپولیس به الوکره برای پرداخت پول 
رضایت نامه گندوز

باشگاه پرسپولیس قصد دارد مبلغ رضایت نامه دروازه بان 
الجزایری خود را از محل مطالباتش نزد باشگاه الوکره قطر 
رضایت نامه  صدور  با  پرسپولیس  باشگاه  کند.  پرداخت 
عبدالکریم حسن برای تیم الوکره قطر، قرار بود مبلغ یک میلیون 
کنون قسط  و ۳۰۰ هزار دلار از باشگاه قطری دریافت کند که تا
اول آن به مبلغ 7۰۰ هزار دلار به حساب سرخپوشان واریز شده 
است و مابقی این مبلغ نیز قرار بود طی روزهای آینده پرداخت 
کنش به سؤالی درباره  شود. رضا درویش چند روز پیش در وا
اینکه آیا قسط دوم مبلغ رضایت نامه عبدالکریم حسن از سوی 
، گفته بود: »نامه اش  باشگاه الوکره پرداخت شده است یا خیر
را زدیم. یک پولی قرار بود به یک بازیکن خارجی بدهیم که از 
ایران امکان پذیر نبود و خواستیم که این پول را به او بدهند.« 
پیگیری تسنیم در این باره نشان می دهد باشگاه پرسپولیس 
، باید مبلغ حدود 2۰۰  برای مبلغ رضایت نامه الکسیس گندوز
هزار دلار به باشگاه شباب بلوزداد الجزایر )باشگاه سابق گندوز( 
پرداخت می کرد که با تصمیم مدیران باشگاه قرار شده است 
این پول از محل طلب باشگاه پرسپولیس از الوکره پرداخت 
شود. بر همین اساس نیز باشگاه پرسپولیس با ارسال نامه ای 
به باشگاه الوکره قطر خواستار این شده است که مبلغ 2۰۰ هزار 
دلار از طلب سرخپوشان را به حساب باشگاه الجزایری سابق 

الکسیس گندوز واریز کند. 

 پیروزی مس رفسنجان برابر هوادار
 در دیداری دوستانه

تیم فوتبال مس رفسنجان در یک دیدار تدارکاتی با نتیجه 
گردان  یک بر صفر مقابل هوادار تهران به پیروزی رسید. شا
مسعود شجاعی در نیمه نخست این مسابقه در حالی به میدان 
رفتند که نکته جالب توجه حضور چوبداری و کیان از تیم جوانان 
مس در ترکیب اصلی بزرگسالان بود. سباستین اسپاهیو در نیمه 
اول این بازی موفق به گشودن دروازه شد که داور به اشتباه این 
گل را آفساید اعلام کرد. در نیمه دوم نارنجی پوشان با ترکیب 
متفاوتی وارد میدان شدند و بارها در آستانه گشودن دروازه 
هوادار قرار داشتند. در آخرین دقایق بازی سعید واسعی با یک 
شلیک زیبا از پشت محوطه جریمه موفق به گلزنی شد و این 

بازی با یک گل به سود مس رفسنجان به پایان رسید. 

فاصله ۴ ساله مسی با رونالدو!
به نظر می رسد که لیونل مسی برای رسیدن به رکورد خاص 
کریستیانو رونالدو فعلا قصد خداحافظی از فوتبال را نخواهد 
داشت. کریستیانو رونالدو و لیونل مسی سال هاست که در 
سطح نخست فوتبال جهان در حال رقابت هستند. این دو 
لیگا رقیب همدیگر نیستند،  بازیکن بزرگ هر چند که دیگر در لا
کرده اند و  اما همچنان بسیاری از نگاه ها را معطوف خود 
نشان می دهند که همچنان می توانند بدرخشند و تفاوت ها 
را رقم بزنند. مسی در لیگ آمریکا با اینترمیامی می درخشد و 
کریستیانو رونالدو هم در النصر روزهای خوبی را تجربه می کند 
و آمار گلزنی قابل قبولی با این تیم عربستانی داشته است. 
روزنامه مارکا نوشت: از زمان گل نخست کریستیانو رونالدو با 
پیراهن اسپورتینگ در سال 2۰۰2 تا گل اخیرش با پیراهن النصر 
در ژانویه 2۰2۵ در لیگ عربستان 2۳ سال می گذرد. به عبارت 
دیگر این ستاره پرتغالی 2۳ سال است که گل می زند اما لیونل 
مسی نخستین گل خود ر در سال 2۰۰۵ با پیراهن بارسلونا و 
آخرین گلش را هم در سال 2۰2۴ با پیراهن اینترمیامی به ثمر 
رساند. مسی ۱۹ سال است که گل می زند تا اختلاف ۴ ساله ای 
با کریستیانو رونالدو داشته باشد. لیونل مسی که ۸۶۸ روز از 
کریستیانو رونالدو کوچک تر است برای رسیدن به رکورد این 
ستاره پرتغالی باید فعلا در اندیشه بازنشستگی نباشد. البته 
رونالدو هم نشان داده که فعلا به بازنشستگی فکر نمی کند و 
طبق اعلام روزنامه الریاضیه عربستان او برای تمدید قراردادش 

با النصر به توافق نهایی رسیده است. 

پرسپولیس قهرمانی های زیادی دارد 

کارترون: سپاهان تیمی بود که با یک نگاه عاشقش شدم


